

國立陽明交通大學 學年度碩士班/博士班甄試/考試入學推薦函

1、申請人資料：

申請人姓名：

報考所組別：

報考所組代碼：

學歷(力)：

申請人地址：

連絡電話：

E-mail：

曾參加專題研究題目：(博士班招生-考生必填)

指導教授：

興趣及研究方向：

2、推薦者填寫部分：

推薦者姓名：

推薦者任職單位：

推薦者職稱：

連絡電話：

您與申請人認識之時間(年 月)

您與申請人接觸之機會 _____ 頻繁 _____ 偶而接觸

_____ 認識而不常接觸 _____ 教過課

說明：本推薦函之目的在協助本校瞭解申請人過去求學、研究或工作之狀況，以做為申請人是否能夠入學的參考，您的寶貴意見及充分合作，本校甚為感激，此項資料將列為機密，不對外公開。(以下題目皆必填，填寫完後，檔案上傳欄位才會開啟)

1. 您與申請人的關係：大學部教授，碩士班課程教授，專題研究指導教授，論文指導教授，工作單位主管，其它請說明：_____

2. 請就下列項目，選擇您認為最適合申請人在班上(或工作單位)_____位學生(或員工)中的狀況。

(1)一般學業成績：前5%以內，5~10%，10~25%，25~50%，50%以後，無從評估。

(2)研究成績：前5%以內，5~10%，10~25%，25~50%，50%以後，無從評估。

(3)獨立研究能力：前5%以內，5~10%，10~25%，25~50%，50%以後，無從評估。

(4)原創能力：前5%以內，5~10%，10~25%，25~50%，50%以後，無從評估。

(5)寫作能力：前5%以內，5~10%，10~25%，25~50%，50%以後，無從評估。

(6)口頭表達能力：前5%以內，5~10%，10~25%，25~50%，50%以後，無從評估。

(7)合群性：前5%以內，5~10%，10~25%，25~50%，50%以後，無從評估。

3. 您認為申請人在學或在職期間的工作態度如何？

極佳，佳，尚可，不足或無從觀察。若方便請舉例說明：

.

.

.

4. 申請人擬研讀碩士/博士學位，您認為他的研究方向計畫所需之基本課程的準備及認識如何？充實，佳，尚可，差，無從觀察。若方便的話請舉例說明：

.

.

.

5. 您認為申請人的研究潛力(如理解力、想像力及創造力等)：

極佳，佳，尚可，不足或無從判斷。若方便請舉例說明：

6. 申請人如果具有其他重要優點及特殊表現值得您一提，請說明：

.

.

.

7. 申請人如果具有嚴重的缺點值得您一提，請說明：

.

.

.

8. 其它補充說明：_____

檔案上傳欄位 (格式pdf檔) (選填)

National Yang Ming Chaio Tung University (NYCU)

20XX Master/Doctoral Program Admission Recommendation

1、 Applicant information：

Name：
Seeking admission：
Intended department code:
Education background:：
address：
contact phone：
E-mail：
Previous research project or master thesis：
Thesis advisor：
Research interests：

2、 Recommender information:

Name：
Organization：
Title：
Phone number：
How long have you known the candidate? (year month)
How frequent you met with the candidate? Frequently, Occasionally,
 Infrequent contact, Taught lessons only.

The applicant has applied for the admission to the (Graduate School) of National Yang Ming Chaio Tung University (NYCU). Your recommendation, in terms of the applicant's past study, research ability, or work status...etc., is helpful in distinguishing the applicant from others. The information given in the recommendation is greatly appreciated and will be classified as internal confidential document.

The file upload function will only open after each item has been completed in the Recommendation.

1. How do you know the candidate/in what relation are you acquainted with him?

Undergrad course instructor, Master course instructor, Undergrad project supervisor, Thesis advisor, supervisor from workplace, Others, please specify: _____

2. Please assess the applicant for each competency that corresponds to his/her personal qualities based on _____ students (or employees in workplace).

(1) Intellectual ability： Top 5%, 5~10%, 10~25%, 25~50%, below 50%,
 Unable to judge。

(2) Research ability： Top 5%, 5~10%, 10~25%, 25~50%, below 50%,
 Unable to judge。

(3) Independence and initiative： Top 5%, 5~10%, 10~25%, 25~50%, below 50%,
 Unable to judge。

(4) Originality： Top 5%, 5~10%, 10~25%, 25~50%, below 50%,

Unable to judge ◦

(5) Written ability : Top 5%, 5~10%, 10~25%, 25~50%, below 50%,

Unable to judge ◦

(6) Oral and communication : Top 5%, 5~10%, 10~25%, 25~50%, below 50%,

Unable to judge ◦

(7) Collaboration with others : Top 5%, 5~10%, 10~25%, 25~50%, below 50%,

Unable to judge ◦

3. Please rank the research and/or working attitude of the candidate in comparison to his class.

Exceptional, Good, Average, Poor, or Unable to judge ◦

Please give an example, if possible. :

4. How will you assess the applicant's academic potential and basic knowledge for the advanced study?

Exceptional, Good, Average, Poor, or Unable to judge ◦

Please give an example, if possible. :

5. Please rank applicant's the research potential (in terms of understanding, imagination and creativity, etc.)

Exceptional, Good, Average, Poor, or Unable to judge ◦

Please give an example, if possible. :

6. Are there any important performances or special recognitions of the applicant? Please give examples, if possible. :

.

.

.

7. Any shortcoming or demerits of applicant that our committee should be informed?

.

.

.

8. Please tell us anything else you think our committee might want to know about the applicant.

(Please feel free to submit your recommendation letter. : __

Please feel free to submit your recommendation letter. (PDF file only) (optional)